
 

 

 
Lukas Scheijgrond en Jaap van den top 
 
Aan: College van B&W Barneveld 
 
Betreft: Schriftelijke vragen stations Valleilijn 
Voorthuizen, 27 november 2018 
 
 
Geacht college, 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie hebben wij u vorige week schriftelijke vragen gesteld 
over de verlenging van de perrons van station Barneveld Centrum en van andere stations langs 
de Valleilijn. Inmiddels is duidelijk geworden dat de perrons wel zullen worden verlengd. Dit 
maakt dat wij geen belang meer hechten aan beantwoording van de vragen. Daarom trekken we 
ze in. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Lukas Scheijgrond 
Jaap van den Top 
 
 
 

 


